



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte tirsdag 16.02.21 på Teams

Møteleder: Viktor Einarssønn Lunde
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet HFs medlemmer:

Internt ansvarlig FTV	Viktor Einarssønn Lunde
Fakultetsansvarlig FTV	Arja Pedersen
Kom.ansvarlig FTV	Sander Johan Vigsø
Læringsmiljøansvarlig FTV	Maria Helene Hanssen Beck
IFR	Peder Bergset Botten
IHK DRV	Marcus Helgesson Svenning
IHK ARK	Ingvild Haraldsdatter Johns
IHK ARK	Anders Beyer Årvåg
IKM	Helene Kragh Fosse
IMS	Synne Svarstad Hanslien
IMS	Maria Konow
Musikk	Liss F. Nerlandsrem
ISL	Kristin Eline Marthinsen
ISL	Regine Holst Samuelsen
ISL	Kamilla Båtnes
KULT	Silje Molvik Skjolden
EURO	Matilde Brox Bordal
EURO	Victor Holmgren
LTV HF	Morten Eidsvaag Althe

Meldt fravær:

IKM	Anine Granerud
KULT	Martine Sletten

Ikke møtt:

Musikk	Jakob Mæhle Skjøtskift
IHK DRV	Maja Rauan Goksør
IFR	Elise Svalestad Folland
Musikk	Anders Wilson Hanslien

Observatører:

Studenttinget	Simon Løvdal
---------------	--------------

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.

- Ref-sak 04/21 Godkjenning av referat fra Studentrådet HFs møte 02.02.21**
Referatet ble godkjent.
- Ref-sak 05/21 Saker fra studenttillitsvalgte. Orientering fra FTVene**
Det ble tatt en runde rundt bordet for å informere litt om hva som skjer på instituttene.
- FTV Sander: formøte styret, møte m/dekan og prodekan for utdanning, jobbet med sosiale medier og nettsidene, seminaret
- FTV Maria: UU, Møte om kommunikasjon og SoMe og skal ha et møte til om dette med kommunikasjonsavd., ILM, formøte LMU
- FTV Arja: Seminaret, møte med dekanen- og prodekanen, ILM
- FTV Viktor: samme møte med dekanen-prodekanen, seminaret
- O-sak 01/21 Enkel opplæring i T:-området og PAGA Min Tid - m/Elin**
Elin gikk lett gjennom bruken av T:-området og PAGA Min Tid.
- HF-sak 13/21 Bruk av SoMe – m/ Maria**
Det Maria skulle gå gjennom ble utsatt til neste møte.
Det ble i stedet oppfordret til at en – to ITVer blir med i ei arbeidsgruppe som skal se på maler og oppsett i våre SoMe:
Silje S. meldte seg – andre kan melde seg via mail til Viktor
- HF-sak 14/21 Evaluering av oppstartseminaret**
Evalueringsskjemaet fra oppstartseminaret vil bli gjennom gått sammen med FTVene på SU på nest Felles-AU.
Flere var fornøyde med at det ble heldigitalt, og det fungerte fint digitalt.
- HF-sak 15/21: Eventuelt:**
Silje (for Martine) tok opp «Si i fra-portalen» FTV/ITV bør få opplæring i dette.
Hele varslingsystemet vil bli egen sak på neste studentrådsmøte.
- Evaluering:**
Kommentarene tas til etterretning.

Viktor Einarsson Lunde
møteleder (sign.)

Elin Juliussen
referent (sign.)